
PROTOKOLL nr 17
vid extra sammanträde den 29.6.76
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Karl Liliequist 
(under vissa delar av sammanträdet: 
Bengt Lindbergh (fotboll) och Gunnar 
Rinman (ishockey).

§ 207: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 16 av den 23.6. Beslöts bordlägga be

handlingen tills komplettering skett av tillförordnade protokollföraren 
med §§ 201 - 207.
§ 2O8: Projekt kring B-tennishallen och DIF:

I närvaro av fotbollskassören Bengt Lindbergh lämnade Rolf Theblin 
en orientering kring ett ett halvt erbjudande till DIF att förvärva Tennis-
B-hallen från Centralföreningen för idrottens främjande. Erbjudandet har 
förmedlats via Hans Troedsson (tidigare DIF:s fotbollsordf.) till Bengt 
Lindbergh, varefter Rolf Theblin införskattat ritningar och ekonomiska 
kalkyler, de senare delvis byggda på en årsredovisning från 1973-1974. 
För närvarande finns hyresgäster, som betalar kr 460.000/pr år. Samma 
belopp gäller kostnadssidan. Sammanfattningsvis rapporteras att en köpe
skilling på 3.300.000 kronor innebär balansering. En ”försiktig höjning 
av av resp. hyror till 525.000 kr. kan medföra ett överskott på kr. 65.000:- 
pr år. Dock förutspås att Djurgårdsförvaltningen kommer att höja det nu
varande marknadsmässigt synnerliga låga arrendet på kr. 5.000:- högst 
väsentligt, varvid nämndes en 5-dubbel höjning.

Sammanträdet konstaterade att projektet verkade högst intressant. 
Det skulle skaffa Djurgården ett sammanhaängande ”sportfält” från Stadion 
via Tennishallen till Hjorthagen.

Fortsatta förhandlingar sköts av Rudolf Walldén och Rolf Theblin 
för Överstyrelsens del med Tom Högman på tennis-sidan.

§ 209: Sektionernas anslagsäskanden:
Föredrogs en av kansliet uppgjord sammanfattning av de olika sek

tionernas anslagsäskanden slutande på en summa av 725.1000 kronor och 
likaså en sammanställning av Överstyrelsens budget för verksamhetsåret 
1975/76 - 1976/77 med en beräknad inkomstsida på 1.162.000 och utgifts
sida på 1.240.000 kronor. Eftersom ishockeyns A-ekonomi med väsentliga 
kvardröjande skulder ej upptagits, konstaterades snabbt att inga förut
sättningar föreligga för ett tillmötesgående av sektionernas anslagsbehov.

Beslöts tillskriva samtliga sektioner med besked, att i dagens 
läge kunde inga som helst anslag påräknas från huvudkassan. Möjligheten 
till någon form av anslag skall undersökas när en mera total överblick 
under sommaren kunnat göras av föreningens ekonomiska ställning. Till 
dess skall sektionerna uppmanas till självekonomisering.
§ 210: Bingo i ny lokal på Lützengatan:

Redogjorde Rolf Theblin för underhandlingarna kring en ny bingo
lokal i ett af färsutrymme på Lützengatan 1. Under hand har Riksbingo för
klarat sig intresserad medverka. Närmare besked tidigast fredag innevarande 
vecka, då OS-representanter sammanträffar med bl.a. Lederhausen (lokalen) 
och Strömberg (Riksbingo).
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§ 211: Ishockeyrapport:
Redogjorde ishockeykassören Gunnar Rinman för en av honom i samråd 

med sektionsordf. Ulf Adelsohn uppgjord budget, som visserligen byggde på 
en del osäkra faktorer men som förhoppningsvis kunde anses som ”balanserad”. 
Av gamla skulder återstod dockå åtskilligt att reglera och dess värre 
synes ännu intet definitivt slut på nya krav och nya framplockande av 
gamla fordringar, vilka måste grävas fram ur förre ishockeykassörens, Eddie 
Wingren, gömmor. Trots motigheter av detta och andra slag verkade Gunnar 
Rinman förhoppningsfullt utom i fråga om tilltänkta inkomster på reklam 
och s.k. VIP-kort.

Det rapporterades också att flera spelare alltjämt föredrar att 
avvakta bättre konjunkturer, innan de bestämmer sig för att ge klarsignal 
för sin fortsatta medverkan i DIF. Utöver en ”försäljning” till AIK kunde 
Rinman ej finna någon ytterligare transfer på gång med reservation dock 
för nr 19 (spelarna nämns ej längre vid namn utan vid nummer, dock kan 
protokollföraren i detta fall avslöja att nr 19 är identisk med Kent 
Nilsson). Nr 19 har således vissa kontakter med AIK men från detta håll 
förnekas transferdiskussion med nr 19.

Sedan Rudolf Walldén sammanfattat läget på ishockeysidan och sam
trädets uppskattning av Rinmans arbete, bedömdes detta arbete som hopp
ingivande först i och med att någon dyrbar produkt, som t.ex. nr 19, kunde 
föras upp på försäljningslista till max.-priset 240.000 kronor. Laget i 
övrigt måste kunna bli tillräckligt starkt även utan nr 19, att serie
vinst i div. I skall kunna förverkligas.

I och med att budgeten av i dag visar en förlust på c:a 50.000 kr. 
(sedan vissa prutningar gjorts under diskussionen) uppdrogs åt Rinman att 
återkomma med en reviderad budget till ÖS:s första augustisammanträde.
§ 212: Redaktiohskommitté:

Beslöts att utse Kaj Alm och Karl Liliequist att bilda redaktions
kommitté för det planerade jubileumsnumret av Djurgårdaren och längre fram 
återkomma till kostnadssidan.
§ 213: Sekret utskott:

För att granska förslag till utmärkelser inför 85-årsmötet och för 
att upprätta egna förslag beslöts tillsätta ett sekret utskott med Rudolf 
Walldén, Karl Liliequist och Hilding Lövdahl som ledamöter.
§ 214; Teckningsrätt i bowling;

Beslöts meddela bowlingsektionens styrelse att teckning av sektionen 
måste stadgeenligt ske genom två ordinarie styrelseledamöter i förening 
och inte såsom nu uppgivits av bara en sådan ledamot. F.d. revisoren Rinman 
betonade vikten av att så sker inom alla sektioner.
§ 215: Internrevisorer:

Diskuterades behovet av revisorer eller sakgranskare (konståkning) 
inom sektionerna till förhindrande av situationer motsvarande dem i is
hockey. Beslöts att därest det blir nödvändigt med ett närmare följande 
av sektionernas sätt att hantera sin ekonomi, så skall dylika internrevi
sorer tillsättas av Överstyrelsen och vara en motsvarighet till de nu
varande kontaktmännen.
§ 216: Resultat av dekal-försäljning:

Beslöts efterlysa någon form av redovisning av försäljning av för
eningens olika dekaler, vilka synes över allt inom stan, på bilar etc. men 
ej synts till i någon form av tillskott till huvudkassan.
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§ 217: Onödiga utgifter i samband med deklarations- och skatteärenden:
På grund av att föreningen belastats med extra skatteavgifter genom 

att ishockeyspelarnas skatter ej betalts inom föreskriven tid och genom 
att föreningen ej får tillgodogöra sig förlustavdrag på årets deklara
tion genom att överklagande ej skett inom föreskriven av tax.-nämnden 
meddelad tidpunkt och genom att föreningen härigenom drabbas av helt 
onödiga utgifter, åtog sig Rudolf Walldén i att kontakt med landshövding 
Hjalmar Mehr diskutera vad som kan göras för att vinna rättelse, innan 
föreningens överklagande i fråga om deklarationen kanske hinner leda till 
ett ogillande.
§ 218: Nästa ÖS-sammanträde:

Beslöts att nästa ÖS-sammanträde, den 23/8 1976, väsentligen skall 
bli ett budgetsammanträde.
§ 219: "Öppethållande" under sommaren:

Meddelades att kansliet fungerar hela sommaren med endera av Bo 
Andersson eller Cissie Lagerlöf i tjänst. Härjämte skall Reine Gustafsson 
och Karl Liliequist vara tillgängliga på resp. uppgivna telefoner:

Reine: 08/82 39 14 (08/743 32 67)
Karl: 0766/441 53
Rudolf Walldén kan i förekommande fall nås pr telefon (Torekov): 

0431/639 09 (finns i Stockholm 26-30 juli)
§ 220: Tack från fäktning:

Föredrogs ett tack från fäktsektionen för ÖS-medverkan i begäran 
hos SOK (Sveriges olympiska kommitté) att få fadderbidrag till Leif Hög
ström, vilket bidragit till att han liksom ytterligare fyra DIF-fäktare 
nominerats till den olympiska truppen till Montreal.
§ 221: Uppvaktning vid bröllopet på Slottet:

Rapporterade Karl Liliequist, att han i god tid inför det kungliga 
bröllopet mellan Djurgårdens hedersmedlem Carl Gustaf och landets blivande 
drottning Silvia uppvaktat med ett exemplar av föreningens silverhästsko 
och låtit numrera detta med nr 100. Det första exemplaret, som överläm
nades till Kung Gustaf VI Adolf, var numrerat med 0 (noll).
§ 222: Cykellotteriets påföljder:

I fråga om det av cykelsektionen anordnade lotteriet och den 
bristande redovisning, som en utanför föreningen stående funktionär var 
ansvarig för, rapporterades att vederbörande fått en tidsfrist, varefter 
det kan bli tal om polisanmälan. Ärendet handlägges av Lennart Öberg.
§ 223: Ansökan om speltillstånd:

I avvaktan på klarsignal kring den tilltänkta spellokalen på 
Lützengatan 1 (§ 210) beslöts att dröja med inlämnande av redan utskriven 
ansökan till Länsstyrelsen om speltillstånd för bingo med ett belopp av 
kr. 2.000.000:-

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


